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CONCEPT 
 
 
NOTULEN Historische Kring Huizen  
Algemene Ledenvergadering 4 juli 2024  
 
 

 
Verslag van de (extra) Algemene Ledenvergadering van 4 juli 2024 bij Muziekvereniging 
Prinses Irene. 
Aanwezig: 44 leden inclusief 2 bestuursleden. 1 afmelding. 
 
De vergadering start iets later dan aangekondigd, omdat dagvoorzitter Wessel Doorn tot 
20:00 bij een andere vergadering zit. 
 

1. Opening 
Over de agenda zijn geen vragen of opmerkingen uit de zaal. 

2. Goedkeuring verslag ALV 17 april 2024 
De notulen van de ALV van 17 april 2024 worden door de aanwezigen geaccordeerd en zijn 
daarmee definitief. 

3. Wijziging Huishoudelijk Reglement, artikel 6e 
Klaas Schipper geeft aan dat de zittingstermijn op dit moment niet 2*4 jaar is, maar binnen 
het laatste bestuur gekozen was voor 3*4 jaar. Jan Rebel vraagt waarom deze termijn 
veranderd zou moeten worden in 3*3 jaar. Gerard Keg geeft aan dat hier voor is gekozen om 
de zittingstermijn voor bestuursleden behapbaar te houden. De wijzigingen van het 
huishoudelijk reglement worden door de vergadering goedgekeurd. 

4. Décharge bestuursleden 
Klaas Schipper stelt de vraag waarom de aspirant bestuursleden niet met hem willen 
samenwerken. Rienko Verboon geeft aan dat hij lang heeft geaarzeld over de nieuwe 
bestuursgroep. Met de nieuwe ploeg komen we verder, wat met het oude bestuur niet meer 
het geval was. Gerard Keg geeft aan dat er wel de wil is om met Klaas Schipper in gesprek te 
gaan, maar niet tijdens een ALV. Er is in de weken voorafgaand aan de ALV diverse malen 
contact gezocht door de aspirant bestuursleden om hierover een afspraak te maken, waar 
Klaas Schipper niet op in is gegaan. Uit de zaal komt de vraag wat er geworden is van de 
mediation die er zou plaatsvinden. Wessel Doorn geeft aan dat hij met diverse mensen 
gesproken heeft, maar geeft ook toe dat een en ander niet vlekkeloos is verlopen, vooral wat 
betreft het contact met Klaas Schipper. Klaas Schipper verlaat hierop de zaal. De ALV 
verleent decharge aan Rienko Verboon en Klaas Schipper. 

5. In stemming brengen van interim-bestuursleden, werkzaam tot de ALV in maart 
2025 
Wessel Doorn geeft het woord aan Gerard Keg, die Evert van der Roest introduceert als 
mogelijk nieuwe voorzitter. Evert wordt bij verstek met grote meerderheid verkozen tot 
nieuwe interim voorzitter van de HKH. 
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Jan Vos stelt een vraag over de taken die het interim bestuur zichzelf heeft toebedeeld, met 
name over de huisvesting. Er wordt gevraagd of het niet mogelijk is om bijvoorbeeld ruimte 
te krijgen in de bibliotheek. Gerard Keg geeft aan dat de aula de enige ruimte is die de 
gemeente aanbiedt. Ewoud Doyer vult daarbij aan dat er in het verleden gesprekken 
geweest zijn met/ over de bibliotheek, maar dat dat toen geen haalbaar scenario was. Het is 
wel een optie om dit nogmaals te onderzoeken. Het nieuwe bestuur (bestaande uit Gerard 
Keg, Rienko Verboon, Sandra Scholtz-Bunschoten, Huub Casander en Arne van Gastel) wordt 
hierop bij acclamatie benoemd door de ALV. 

6. Rondvraag 

1. Marjolein Verboon stelt de vraag aan de ALV wie er bereid is als vrijwilliger te 
helpen bij de diverse activiteiten van de HKH. 

2. Er wordt gevraagd of het nieuwe bestuur nog afscheid gaat nemen van Klaas 
Schipper. Gerard Keg geeft aan dat in elk geval wel te willen proberen. 

3. De vraag wordt gesteld wat er nu gaat worden van de dialectstukjes die in de 
Ratel verschenen en de les Huizers dialect. De cursus wordt gegeven in 
samenwerking met toneelvereniging Ontwaakt en gaat onder hun auspiciën door. 
Jan Rebel geeft aan dat de dialectgroep met het vertrekken van Klaas Schipper 
helaas waarschijnlijk te ziele is gegaan, tenzij iemand anders zich opwerpt om dit op 
zich te nemen. 
 
7. Sluiting 

Wessel Doorn sluit hiermee de vergadering 


